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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan kívánja enyhíteni a BRFK létszámhiányát?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Évek óta súlyos problémát jelent, hogy a BRFK létszámhiánnyal küzd . Sajnos a
létszámhiány eléri az 1400-1500 fő t .

Úgy tűnik, hogy a döntéshozók erejébő l csak látszatmegoldásokra telik, hiszen vidék i
rendőrök fővárosba vezénylésével próbálják meg évről-évre kiegyenlíteni a létszámgondokat .
Ez a megoldás csak ideig-óráig éri el a hatását, mivel a vidéki rendőrök néhány hónap
elteltével visszatérnek állandó állomáshelyükre, és otthonuk közelében végzik tovább i
szolgálatukat .

Sajnos kijelenthető, hogy a fővárosban nem jelentkeznek elegen rendőrnek, a vidéki
fiatal rendőrök számára nem vonzó a budapesti szolgálatvégzés . Az alacsony fizetés mellett
az élet és munkakörülményeik olyan rosszak Budapesten, amiért nem éri meg nekik a
fővárosban tovább dolgozni .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Milyen megoldási javaslatai vannak a szakminiszternek, amelyek segítségéve l

megnyugtatóan lehetne rendezni a problémát?

• Jelenleg mekkora a BRFK létszámhiánya ?

• Mikor szűnik meg a létszámhiány a BRFK-n?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 .december 19 .

Tisztelettel :

l Dr. Kontrát Károly
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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